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Wassenaar 11-10-2020

Geacht College,

De fractie van Democratische Liberalen Wassenaar wil graag de volgende artikel 36 vragen 
schriftelijk beantwoord krijgen;

Op 7 september ondertekende wethouder Kees Wassenaar een intentieovereenkomst om een nieuw 
stedenbouwkundig kader vast te stellen en een nieuwe startnotitie op te stellen met de ontwikkelaar 
ABB. Pas deze maand werd de raad hierover geïnformeerd. Meer woningen maakt het interessanter 
voor een projectontwikkelaar. In diverse berichten wordt gesproken over meer woningen (350) en 
meer (8-14 bouwlagen)

1- Waarom is deze keer de raad niet netje vooraf geïnformeerd zoals de vorige maal wel 
gebeurde?

2- Waarom is de raad niet vooraf betrokken voor het vaststellen van uitgangspunten?

3- Wat zijn de gevolgen voor de monumentale delen van de locatie?

4- Worden er meer woningen gerealiseerd? 

5- Is het een voornemen dat er weer hoger gebouwd gaat worden?

6- Over hoeveel woningen zou het dan kunnen gaan?



7- Waarom wordt de gemeente Den Haag hierbij betrokken?

8- Zijn de woningen met voorrang bestemd voor Wassenaarders ?

9- Zo nee, waarom niet?

10- Wat is het aandeel sociale woningen?

11- Wat is het aandeel midden huur- en middenkoop woningen?

12- Hoe sluit een en ander aan bij de doelen uit de Structuurvisie?

13- oe beoordeelt de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed plannen? 

In afwachting van de tijdige beantwoording

B G Paulides Fractievoorzitter van DLW / Democratische Liberalen Wassenaar


